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Abstract (en)
The device has an upwardly opened cylindrical container (2) for accommodating a brush head (5) of a toilet brush (1), and a cover (4) for covering
an upper container opening (3). The container and the cover are rotatable around a perpendicular axis and connected with one another over a
gear, where the rotation of the container or the cover in a rotational direction leads to the rotation of the cover or the container in opposite rotational
direction over the gear. The gear is arranged outer side of the container, and has two toothed wheels (13, 14).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Lagern einer Toilettenbürste (1) mit einem Behälter zur Aufnahme des Kopfes der Toilettenbürste und
mit einem die obere Behälteröffnung (3) abdeckenden Deckel, wobei der Behälter und der Deckel jeweils um eine insbesondere senkrechte Achse
verschwenkbar sind, wobei Behälter und Deckel über ein Getriebe miteinander verbunden sind, durch das ein Verschwenken des Behälters oder
Deckels in einer Drehrichtung zu einem Verschwenken des Deckels oder Behälters in entgegengesetzter Drehrichtung führt.
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